
 

 

 

Anteckningar Styrelsemöten 1-3 februari 2017 

1/2 kl. 15:00  Styrelsemöte Plats: Scandic Park Hotel  

Närvarande: 

Leif G, Marina H,Urban O,  Mats A, Linus K som förde anteckningarna. 

Nils-Olof Zethrin, SKL, kommer och berättar om IAKS Scandinavia och om senaste 
planeringsmötet för Träffpunkt Idrott.  

Förhinder 

Helene Wiklund Wårell, Eva Königsson 

1. Inför Erfarenhetskonferensen 2017 

Vi gick igenom förutsättningarna inför de två dagarna.  

 

2. Inför Årskonferensen 2017  

Inget nytt att rapportera.  

Hur långt har Örebro kommit i planeringen? Kan vi få se preliminärt program? Hur ser 
SFKs delaktighet ut? 

Frågorna är skickade till Eva K för diskussion med Örebro. 

 

3. Värdkommun 2018 

Vi diskuterar kandidater och utser 2018 års kandidat. Detta tillkännages på 
årskonferensen i Örebro. 

 

4. Träffpunkt idrott 



 

 

Vi diskuterar kommande Träffpunkt Idrott 2018 5-7 mars. Nils-Olof berättar om 
senaste planeringsmötet där badmästarna och RF, SFK och SKL deltog. Arbetet med 
mässan är i den första tidiga planeringsfasen. Teman är aktivitet, anläggning och 
politik. 

5. Deltagande i Vinnovaprojektet 

Inget nytt att rapportera. 

 

6. Informationsverksamheten 

Inget nytt att rapportera. Vi syns i Sport & Fritid med mera. Marina tar ett nytt tag 
med att se över möjligheter till förbättrad funktionalitet på hemsidan. 

 

7. Friluftsliv 

Enkäten är ute och Helen deltar i arbetet med att utse Årets friluftskommun. 

 

8. Inför mötet om upphandlingsstöd konstgräs 

Vi diskuterade SFKs engagemang i frågan och framförallt om vi ska stötta projektet 
ekonomiskt. Funderingar kring RFs,  SvFFs och SKLs roller att ta ansvar för projektet. 
Vi landar i att SFK deltar,  men i första hand inte tar ett ekonomiskt ansvar.  

 

9. CLS för första linjens chefer 

SFK ser inte behovet av att stötta utbildningen. 

 

10. Medlemssituationen 

I dagsläget 236 medlemmar och 149 medlemskommuner. 

 

11. Ekonomi 



 

 

Mats konstaterar att föreningens ekonomi är god och att det egna kapitalet ligger på 
MATS, vad är dagsfärsk summa?. 

 

12. Medlemsrabatt SKL:s kulturkonferens 

Nils-Olof kollar om medlemmar kan få rabatt på kulturkonferensen. SFK är 
intresserade av ett avtal. Vi tar också upp Folk & Kultur-konferensen i Eskilstuna och 
hur vi ska ställa oss till deltagande där. 

 

13. Studieresa styrelsen - Galway 

Inget att rapportera. 

 

14. Enkät till medlemmarna om värdeskapande åtgärder 

Marina tar på sig att sammanställa svaren.  

 

15. Medlemskap eller relation till i IAKS Scandinavia  

Nils-Olof Zethrin berättade om IAKS Scandinavia. IAKS och LOA-fonden vill utveckla 
en nordisk mötesplats/sammanslutning med fokus på idrottsanläggningar. Det 
kommer att skapas en working group och där undrar SKL om SFK vill engagera sig. Det 
kan handla om att anordna studiebesök eller en konferens. Lite oklart vilka som ska 
vara medlemmar i organisationen. Nils-Olof kollar upp förutsättningar och 
återkommer. SFK vill vara med i den fortsatta processen. Linus och Urban är 
representanter för SFK. 

16. Rapporter 

Inget att rapportera 

 

17. Mötesplanering 

Nästa möte på studieresan.  

Eventuellt behövs ytterligare ett möte inför årskonferensen. 



 

 

 

18. Övriga frågor 

Gemensam studieresa till Århus - årets kulturhuvudstad? Idé från Urban 

Vi ber Utvärderingsringen att ta fram ett programutkast. Linus tar en kontakt med 
fritidschefen i Århus. 

 

 


